
 

 

Dear Exhibitors, 

  May we wish you every success in the forthcoming exhibition. 

  The Customs and Excise Department takes proactive enforcement 
actions against piracy and counterfeiting activities to protect the rights of 
intellectual property rights owners.  We would like to remind you to ensure 
that all products exhibited or sold are genuine to avoid breaking the law. 

  Under the Copyright Ordinance, anyone who, without the 
authorization of the copyright owner, exhibits in public, sells or possesses 
an infringing copy of a copyright work for commercial purpose is liable to 
prosecution.  The maximum penalty is imprisonment for 4 years and a fine 
of HK$50,000 for each infringing copy upon conviction. 

  Under the Trade Descriptions Ordinance, it is a criminal offence to 
sell goods with false trade descriptions or forged trade marks.  The 
maximum penalty is imprisonment for 5 years and fine of HK$500,000. 

  To report copyright infringement, forged trademark and false trade 
description activities, please call Customs’ 24-hour hotline at 2545 6182.  
All information will be treated in strict confidence. 
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各位參展人士： 

首先預祝各位在展覽會中展銷成功。 

眾所周知，香港海關採取積極的執法行動，嚴厲打擊侵犯知識

產權的活動，保障產權擁有人的權益。香港海關在此呼籲各位，應

留意所展示或出售的物品是否正版正貨，以免觸犯法例。 

根據《版權條例》，任何人士未經版權擁有人允許，公開陳列、

出售或管有侵犯版權複製品作商業用途，即屬違法。一經定罪，最

高刑罰為入獄四年及每件侵權品罰款五萬元。 

根據《商品說明條例》，任何人士售賣冒牌或具虛假商品說明

的貨品均屬刑事罪行。一經定罪，最高刑罰為入獄五年及罰款五十

萬元。 

各位如欲舉報有關侵權、僞冒商標或應用虛假商品說明的活

動，可致電海關二十四小時熱線 2545 6182。一切資料將絕對保密。

 

 

 

 香港海關 

 

二零一零年十月 
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